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Badea: Trebuie sa ne hotarâm, vrem sa listam Hidroelectrica sau sa donam energie

ieftina catre noii ‘baieti destepti’?

Listarea la bursa a Hidroelectrica anul viitor nu mai este certa daca Autoritatea de Reglementare (ANRE)

va obliga producatorul de energie sa furnizeze energie ieftina pe piata reglementata catre furnizorii de

ultima instanta, care au devenit noii "baieti destepti" din energie, a declarat, joi, Bogdan Badea, directorul

general al Hidroelectrica, într-o conferinta de profil.

"Suntem pregatiti 100% pentru listare, zilele acestea lansam procedura de achizitie a consultantilor, însa nu mai

stiu daca mai facem vreo listare, în conditiile în care indicatorii de profitabilitate ai Hidroelectrica, prin ceea ce ne

propune reglementatorul, reglementarea în continuare a OUG 114, mai conduc la oportunitatea listarii anul viitor",

a spus Badea.

El s-a referit la un ordin al ANRE, intrat în vigoare joi, care prevede ca Hidroelectrica va livra catre piata

reglementata pâna la 65% din productie, în perioada 1 iulie - 31 decembrie 2020, catre furnizorii de ultima

instanta. Aceasta, la un pret mai mic decât cel de pe piata libera, ceea ce ar aduce prejudicii considerabile

producatorului hidro.

"Trebuie sa ne hotarâm: vrem sa facem listare sau nu vrem sa facem listare. Pentru ca, daca vrem sa facem listare,

nu vrem decât sa fim lasati în pace sa putem sa mergem pe ceea ce ne-am propus, sa ne bazam pe planul de afaceri

pe care îl avem si sa nu mai avem niciun fel de interventie din partea diverselor entitati. Daca nu vrem sa facem

listare, foarte bine, nu vom face altceva decât sa donam energie la pret mic la noua categorie de baieti destepti", a

aratat Badea.

Potrivit acestuia, listarea la bursa este esentiala pentru a tragerea de surse de finantare si pentru a duce mai departe

planul de investitii, daca se doreste continuarea acordarii de dividende, inclusiv de dividende suplimentare.
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